

## KOMPONENT - B

### 2 KOMPONENTLİ TAM ELASTİK SU İZOLYASIYA MATERİALI KOMPONENT-B TOZ KOMPONENT-A İLƏ QARIŞDIRILMALIDIR

**Təsviri:** beton və ya sement əsaslı suvaqlar üzərinə keramika və bənzər örtmələrdən öncə, su və nəmə qarşı tətbiq edilən, sement əsaslı 2 qarışımı tam elastik su izolyasiya materialı.

**Hazırlanması:** toz komponent A (25kq.) ilə maye komponent-B (12,5lt.) aşağı dövriyyəli mikser ilə (300 dövr/dəq.) homogen hala gələnədək qarışdırın. Mükəmməl homogenlik

FABKIM IzoFlex'in qarışdırma işinin düzgün aparılmasından asılıdır.

#### **Su əlavə etməyin.**

**Tətbiqi:** tətbiq üçün FABKIM IzoFlex toz komponentin (A) torbasına baxın.

**Saxlama müddəti:** bağlı qabında 1 ildir.

**Diqqət ediləcək xüsuslar:** birbaşa günəş işığı və dondan qorunaraq depolanmalıdır.

**Ətraf mühit və ekologiya:** FABKIM IzoFlex'in tərkibinə solvent daxil deyildir. Ətraf mühitin qorunmasına qatqışlı vardır.

## FULL ELASTIC WATER PROOFING MATERIAL WITH TWO COMPONENTS

### COMPONENT-B TO BE BLENDED WITH COMPONENT-A

**Description:** cement based full elastic sealing compound under ceramic and similar covering well adapted for walls and floors which are exposed to dampness or water.

**Mixing:** blend the powder (part A 25kg.) with (part B), **FABKIM IzoFlex** (liquid component 12,5 lt.) with the aid of a slow speed blender (300 rpm) until perfectly homogenous consistency. The perfect homogeneity, indispensable for water tightness, depends on this operation.

#### **Do not add water.**

**Application:** see the **FABKIM IzoFlex** (Component-A) package.

**Shelf life:** 1 year in sealed bucket.

**Please attention:** store in a frost free place and do not expose to sunlight.

**Environment-ecology:** product is without solvent, contribute respect to environment.

## ПОЛНОСТЬЮ ЭЛАСТИЧНЫЙ ДВУХКОМПОНЕНТНЫЙ ГИДРОИЗОЛЯЦИОННЫЙ МАТЕРИАЛ

### КОМПОНЕНТ - В ПЕРЕМЕШАТЬ С КОМПОНЕНТОМ-А

**Описание:** полностью эластичный двухкомпонентный гидроизоляционный материал на цементной основе, применяемый перед укладкой керамических плиток на бетонных или цементных поверхностях, подверженных воздействию воды и влаги.

**Приготовление:** перемешайте порошковый Компонент-А (25кг) с жидким Компонентом-В (12,5 л) при помощи миксера с низким оборотом (300 об/мин.) до получения однородной консистенции. Получение идеально однородного состава **FABKIM IzoFlex** зависит от надлежащего проведения работ перемешивания.

#### **Не добавляйте воды в раствор.**

**Применение:** Для применения **FABKIM IzoFlex** смотрите упаковку порошкового Компонента-А

**Срок годности:** 1 год в закрытой упаковке.

**Внимание:** хранить в местах без воздействия морозов или прямых солнечных лучей.

**Окружающая среда и экология:** в состав **FABKIM IzoFlex** не входит растворитель. Имеет вклад на охрану окружающей среды.